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Betreft: Vragen D66 en GroenLinks-PvdA ex Art. 43 inzake Project Bijenoase 
 
Geacht College,  
 
Op 31 mei 2022 ontving de gemeenteraad een brief vanuit het college inzake de beantwoording van 
GroenLinks vragen betreffende het project Bijenoase. Het project Bijenoase voorziet in de 
voorgestelde aanpak o.a. ‘’in het – gedurende meerdere jaren – inrichten van pilotgebieden, het 
monitoren van de effecten, het organiseren van werksessies met vrijwilligers en professionals én het 
aanpassen van de beheerbestekken’’. Een projectvoorstel is aangevraagd bij het IVN Limburg.  
 
In beantwoording stelt het college van B en W dat aan de motie Blije Bijen uitvoering wordt gegeven, 
maar dat dit voor het project Bijenoase niet mogelijk is gezien de daarvoor onvoldoende resterende 
financiële ruimte.  
 
De fracties van D66 en GroenLinks-PvdA hechten grote waarde aan het vergroten en versterken van 
de biodiversiteit in Sittard-Geleen. De D66- en GroenLinks-PvdA-fractie vinden het daarbij cruciaal dat 
het uitvoering geven aan versteviging van de biodiversiteit in onze gemeente ook daadwerkelijk 
effectief is en dit breed gedragen wordt onder inwoners. Vandaar dat D66 en GroenLinks-PvdA ook 
veel waarde hechten aan het actief monitoren van biodiversiteitsversterkende projecten.  
 
Naar aanleiding van deze constateringen hebben de fracties van D66 en GroenLinks-PvdA de volgende 
vragen aan het college van B en W: 
 

1. Is het college het met D66 en GroenLinks-PvdA eens dat het actief monitoren van 
biodiversiteitsprojecten van groot belang is voor de effectieve uitvoering ervan? Zo nee, 
waarom niet? 

 
2. Ziet het college in 2023 wel financiële ruimte om het project Bijenoase vanuit Sittard-

Geleen uit te voeren? Zo nee, waarom niet? 
 
Om het project Bijenoase alsnog te kunnen laten aansluiten bij de uitvoering van de motie ‘Blije Bijen’ 
en er volwaardig uitvoering aan te geven, denken de fracties van D66 en GroenLinks-PvdA graag mee 
met college. D66 en GroenLinks-PvdA zien hiervoor Europese mogelijkheden gerelateerd aan 
eventueel te verkrijgen subsidies. Via een Europese bijdrage zou het project binnen eigen gemeente 
kunnen worden uitgevoerd/ondersteund. D66 en GroenLinks-PvdA denken hierbij als voorbeeld aan 
de EU-subsidie, OP-Zuid.  
 

3. Ziet het college van B en W mogelijkheden om voor het project Bijenoase een Europese 
subsidie aan te vragen? Zo ja, wat heeft het college in gedachte, op welke subsidie(s) heeft 



het college zicht en verwacht het college de kans reëel om in aanmerking te komen voor 
deze subsidie(s)? Zo nee, waarom niet?  
 

D66 en GroenLinks-PvdA zijn trots dat Sittard-Geleen zich kenmerkt als een gemeente die Europees 
en Euregionaal denkt en handelt. Omdat onze gemeente zich heeft aangesloten bij vele Euregionale 
samenwerkingsverbanden, waaronder de Euregio Rijn-Maas-Noord en de Euregio Maas-Rijn, lijkt het 
de D66- en GroenLinks-PvdA-fractie een goede optie om de mogelijkheden voor het project Bijenoase 
hierin te verkennen. Dit, om zodoende financiële middelen vrij te spelen voor een zeer belangrijk 
biodiversiteitsproject. Om hiervoor in aanmerking te komen dient een project wel over een 
grensoverschrijdend karakter te beschikken en/of gedragen te worden vanuit inwoners.   
 

4. Ziet het college van B en W kansen om – binnen de bestaande Euregionale 
samenwerkingsverbanden, waar Sittard-Geleen lid van is – aan het project Bijenoase 
Euregionaal uitvoering te geven, in samenwerking met een van de Belgische, Nederlandse 
en/of Duitse partnergemeenten? Zo ja, welke mogelijkheden ziet het college, aan welke 
(inter)nationale buurgemeente(n) denkt het college en verwacht het college hiermee 
financiële middelen vrij te spelen voor de uitvoering van het project Bijenoase – eventueel 
dus op Euregionaal niveau (graag een uitgebreide toelichting)? Zo nee, waarom ziet het 
college hierin geen potentie?  
 

5. Buiten Europese en Euregionale kansen, ziet het college van B en W nog andere 
subsidiemogelijkheden inzake het biodiversiteitsproject, Bijenoase (denk aan Provinciale 
en/of Nationale subsidies)? Zo ja, welke en verwacht het college hier aanspraak op te 
kunnen doen? Zo nee, waarom niet?  

 
6. Samenvattend, gaat het college een of meerdere subsidieaanvragen indienen omtrent het 

biodiversiteitsproject Bijenoase? Zo ja, welke en hoe gaat het college het aanvraagproces 
opstarten? Zo nee, waarom niet?  

 
7. Mocht het college een indieningsaanvraag gaan doen op de door haar verkende co-

financieringsmogelijkheden, is er dan – na het verkrijgen van een of meerdere subsidie(s) 
– wel ruimte om vanuit Sittard-Geleen het eigen financiële deel te bekostigen dat niet 
door de subsidie(s) wordt gedekt? Zo nee, waarom niet? 

 
8. Kan het college nader toelichten wanneer dit gaat leiden tot de uitvoering van beleid 

omtrent het biodiversiteitsproject? Mocht dit niet het geval zijn, waarom dan niet?  
 

9. Kan het college alle relevante en toekomstige stukken inzake dit dossier naar de raad 
toesturen? Zo nee, waarom niet? 

 
 

Bij voorbaat dank voor de beantwoording van onze vragen binnen de hiervoor gestelde termijn.  
 
Hoogachtend, namens de fracties D66 en GroenLinks-PvdA, 
 
 
 
 
 
Pepijn Pi Van de Venne   Marco Schipper 
Fractievoorzitter D66   Fractievoorzitter GroenLinks-PvdA 


